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ΠΣΦ: ΑΙΤΗΜΑ ΓΙΑ ΕΝΤΑΞΗ
ΤΩΝ ΦΥΣΙΚΟΘΕΡΑΠΕΥΤΩΝ
ΤΩΝ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΩΝ ΣΤΑ ΒΑΕ
Περιλαμβάνονται στο λίστα ΒΑΕ της επιτροπής Μπεχράκη

Ο Πανελλήνιος Σύλλογος Φυσικοθεραπευτών απέστειλε επίσημη και επείγουσα
επιστολή στον Υπουργό Υγείας Άδωνι Γεωργιάδη και στον Υφυπουργό Υγείας
Μάριο Θεμιστοκλέους , ζητώντας την άμεση διευθέτηση της ένταξης των
φυσικοθεραπευτών που εργάζονται στα δημόσια νοσοκομεία στα ΒΑΕ , καθώς,

όπως τονίζεται , μια επιλογή αποκλεισμού από την πλευρά του Υπουργείου
Υγείας , θα ήταν τουλάχιστον αναιτιολόγητη με βάση :

- την θεμελιώδη υποχρέωση της Πολιτείας να προστατεύει την υγεία και
την ασφάλεια των εργαζομένων

- την διατήρηση του κύρους των θεσμικών εισηγήσεων που η ίδια η Πολιτεία έχει
παραγγείλει - οι Φυσικοθεραπευτές, αναφέρονται στο πόρισμα της « Επιτροπής
Μπεχράκη » βάσει τεκμηριωμένων επιστημονικών και υπηρεσιακών στοιχείων

- το γεγονός ότι οι Φυσικοθεραπευτές εργάζονται μαζί με όλους τους
επαγγελματίες των νοσοκομείων, σε ΜΕΘ , χειρουργεία , θαλάμους , τμήματα
αποκατάστασης , στηρίζοντας κρίσιμα στάδια της νοσηλείας . Εργάζονται κάτω
από ίδιες συνθήκες, με σωματικούς κινδύνους, εργονομικές επιβαρύνσεις,

έκθεση σε λοιμώξεις και ψυχική φθορά
- την συνταγματική πρόβλεψη για ίσα δικαιώματα - πόσο μάλλον σε συνθήκες

ίσης εργασιακής επιβάρυνσης και μεταξύ επιστημονικών επαγγελμάτων υγείας
- την αναπόσπαστη συμβολή τους στην λειτουργία του ΕΣΥ , συνεισφέροντας

ουσιαστικά στην αποκατάσταση και επανένταξη των ασθενών
Ο ΠΣΦ, με την επιστολή που απέστειλε στο Υπουργείο Υγείας, υπογραμμίζει
για ακόμη μία φορά το αίτημά του για : άμεση ένταξη των Φυσικοθεραπευτών
των δημοσίων νοσοκομείων στα ΒΑΕ , όπως έχει τεκμηριωθεί επιστημονικά και
υπηρεσιακά από την επιτροπή κρίσης των ΒΑΕ ( « Επιτροπή Μπεχράκη ») και ίση
μεταχείριση απέναντι σε όλους τους επαγγελματίες υγείας που εργάζονται κάτω
από τις ίδιες επαγγελματικές και υγειονομικές επιβαρύνσεις και περιλαμβάνονται
στη λίστα της « Επιτροπής Μπεχράκη » .

Ο ΠΣΦ, θα συνεχίσει με θεσμική σοβαρότητα και επιχειρηματολογία να διεκδικεί
την ένταξη του Κλάδου στα ΒΑΕ , όπως επιτάσσουν η λογική , η ισονομία και το
ίδιο το θεσμικό πόρισμα της Πολιτείας μέσω των αρμοδίων φορέων της .
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